

Title (en)

Table with a top made from several superposed injection-moulded plastic elements.

Title (de)

Tisch mit Platte aus übereinander gesetzten Spritzgusselementen.

Title (fr)

Table avec dessus composé de plusieurs éléments superposés en matière plastique moulée par injection.

Publication

EP 0274362 A1 19880713 (FR)

Application

EP 87830428 A 19871202

Priority

IT 525286 A 19861211

Abstract (en)

The table composed of moulded plastic elements and comprising two halves (1) equipped with support legs (2) and means for the insertion of one or more extra leaves (3); each half (1) of the table is formed from two superposed bodies: an upper part (4) of flat cross-section and having a continuous surface, and a panel (5) reinforced with longitudinal and/or transverse ribs (5'-5"), and on which the upper part (4) is mounted, with projections (6) for fixing the legs and guides for receiving and retaining an extra leaf (3) when the latter is not in use. <IMAGE>

Abstract (fr)

La table composée d'éléments moulés en matière plastique et comprenant deux moitiés (1) munies de jambes de soutien (2) et de moyens pour l'interposition d'une ou de plusieurs rallonges (3); chaque moitié (1) de la table est formée de deux corps superposés: une dessus (4) de section plate et ayant une surface continue, et un panneau (5) renforcé de nervures longitudinales et/ou transversales (5'-5") et sur lequel est monté le dessus (4) avec des saillies (6) pour fixer des jambes et des guides pour recevoir et retenir une rallonge (3) quand elle n'est pas utilisée.

IPC 1-7

A47B 1/08; A47B 13/08

IPC 8 full level

A47B 1/08 (2006.01); **A47B 13/08** (2006.01)

CPC (source: EP)

A47B 1/08 (2013.01); **A47B 13/08** (2013.01)

Citation (search report)

- [Y] FR 2070314 A5 19710910 - JOUK LEON
- [Y] FR 1442480 A 19660617
- [A] FR 2274860 A1 19760109 - SACHA EDITION PUBLICITE [FR]

Cited by

EP0577510A1; FR2693090A1; US5461989A; WO2014033720A3

Designated contracting state (EPC)

BE DE ES FR LU NL

DOCDB simple family (publication)

EP 0274362 A1 19880713; IT 1201662 B 19890202; IT 8605252 A0 19861211

DOCDB simple family (application)

EP 87830428 A 19871202; IT 525286 A 19861211